
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 25. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 270

Vil ministeren tage initiativ til at de (lovgivningsmæssige) problemer med at bevilge voks-

ne diabetes 1-patienter glukosesensorer afhjælpes, når en læge klart har beskrevet, at

den kan forbedre både livskvalitet og stabilitet i sygdommen, således at man undgår, at

deres ansøgninger strander i kommunale- og regionale slagsmål, om det er et hjælpe-

middel eller behandlingsredskab, eller i nidkære kommunale henvisninger til ”Ankestyrel-

sens principafgørelse 30-17 om hjælpemiddel - behandlingsredskab – blodsukkermåleap-

parat”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2018-19 (2. samling)
SUU Alm.del -  Spørgsmål 270

Offentligt


